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علی ترابی- والیبال خراسان رضوی طی سه سال گذشته 

در افت و خیز بود و به دلیل نداشتن نماینده لیگ برتری، 
آن شور و هیجان خاص را نداشت اما حضور باشگاه نیان 
ــاره جان تــازه ای به والیبال شهر مشهد  الکترونیک دوب
داد. در روزهایی که خراسان رضوی تیم های شاخصی در 
بالاترین سطح ورزش کشور ندارد، حضور این تیم در لیگ 
برتر به نوبه خود ارزشمند است. تیمی که در سال اول تیم 
داری فراز و نشیب هایی داشته و اکنون به یک شرایط نسبی 
خوبی رسیده است و از مدعیان صعود به مرحله پلی آف نیز 
محسوب می شود. هر چند که در 21 بازی که به میدان رفته 
ضعف های زیادی داشته و با انتقادهایی نیز مواجه بوده 
است اما این که یک باشگاه در سال اول تیم داری بتواند به 
هماهنگی خوبی برسد و جایگاه خود را در بین 5 تیم برتر 
جدول رده بندی تثبیت کند، نشان دهنده هدف گذاری 
خوب آن است  . آن هم توسط سرمربی جوانی که در اولین 
تجربه مربیگری خود به خوبی توانست تیم نیان را مدیریت 
کند و از بازیکنان بازی بگیرد. تیم نیان تاکنون 12 برد و 9 

باخت به دست آورده  و حالا با 38 امتیاز در رده 
پنجم جدول رده بندی قرار گرفته است که 

با توجه به چند بازی باقی مانده از لیگ 
برتر، نیم نگاهی به مرحله پلی آف 

هم دارد. نیان الکترونیک امروز در 
چارچوب هفته بیست و دوم رقابت 
های لیگ برتر، بازی مهم و حساسی 

را در مشهد مقابل فــولاد سیرجان 
دارد که نتیجه آن برای هر دو تیم مهم و 

سرنوشت ساز است. در ادامه گپ و گفتی 
با سرمربی جوان تیم والیبال نیان الکترونیک 

در تحریریه روزنامه خراسان داشتیم که 
در ادامه تقدیم می شود. 

فراز و نشیب نیان 	 
حامد صمدی برای اولین بار است که 
در لیگ برتر با عنوان سرمربی فعالیت 
دارد و تاکنون با توجه به نتایجی که 
کسب کرده، عملکرد قابل قبولی داشته 
است.او در ابتدای سخنان خود به قرعه 
کشی رقابت های لیگ برتر اشاره می 
کند و می گوید:بدشانسی ما در ابتدای 
فصل این بود که در زمــان قرعه کشی 
مسابقات به جمع تیم ها اضافه شدیم 

یعنی دیرتر از دیگر تیم ها تمرینات را شروع کردیم و برای 
همین در مقایسه با دیگر تیم ها عقب تر بودیم. همه جانبه 
نقص و کمبود داشتیم. از طرفی بر اســاس قرعه کشی 
صورت گرفته، در 4 مسابقه ابتدایی شکست خوردیم. 3 
بازی را خارج از خانه به میدان رفتیم که آن هم در شهرهای 

شمالی بود و متاسفانه با شکست مواجه شدیم چرا که گرمای 
هوای شمال بچه ها را خیلی اذیت کرده بود. او با بیان این 
که هواداران و مدیران باشگاه نیان دلسرد شده بودند، می 
افزاید: شرایط تیم پس از 4 باخت ابتدای مسابقات اصلا 
خوب نبود. انتقادهای زیادی به تیم شد. شرایط روحی و 
روانی خوبی نداشتیم ولی مهندس چمنیان مالک باشگاه 
در آن شرایط از ما به خوبی حمایت کرد و ما را دلداری می 
داد. این حمایت به ما انگیزه  داد و در ادامــه توانستیم با 
بردهایی که به دست آوردیم از آن شرایط اسفناک خارج 
شویم. خوشبختانه از بازی مقابل تیم گیتی پسند، بردهای 
تیم ما هم آغاز شد و 6 برد پیاپی داشتیم که تا رده چهارم 
جدول هم بالا آمدیم. حالا به یک خود باوری رسیده بودیم.
وی در ادامه با اشاره به تعطیلی یک ماهه لیگ برتر و با بیان 
این که تیم ما با بدشانسی رو به رو شده بود، اظهار می کند: 
متاسفانه تعطیلی یک ماهه لیگ برتر از سوی فدراسیون 
والیبال لطمه خیلی بدی به تیم ها زد. به خصوص تیم هایی 
که روی دور برد بودند. خیلی از باشگاه ها دچار مشکل 
شدند. در این یک ماه تعطیلی، بازی تدارکاتی 
نداشتیم. پس از تعطیلات اولین بــازی را 
مقابل شهرداری ارومیه داشتیم که 3 بر 2 
نتیجه را واگذار کردیم چرا که تیم ما از 
شرایط مطلوب خارج شده بود. سپس 
باخت مقابل هرازآمل و شهداب یزد 
شرایط ما را سخت تر کرد و انتقادها از 

تیم ما دوباره شروع شد.

انتقاد به باخت های خارج از خانه 	  
نیان  والیبال  تیم  به  که  انتقادهایی  از  یکی 
الکترونیک وارد است، بحث باخت های 
خارج از خانه است که این تیم را دچار 
مشکل کرده و در این مدت امتیازهای 
خوبی را هم از دست داده است. حامد 
صمدی با بیان این که منتقدها وقتی 
می بینند ما نتیجه نمی گیریم، انتقاد 
می کنند، اظهار می کند: قطعا بازی 
ــواداران  ــل خانه بــا حضور هـ هــای داخ
شرایط متفاوت تری نسبت به بازی های 
خارج از خانه دارد. حضور هواداران یک 
امتیاز خوب محسوب می شــود. ما هم 
در مشهد از این امتیاز برخورداریم. به 
همین صورت دیگر تیم ها هم از حضور 
هوادارانشان نهایت بهره را می برند.از طرفی دیدارهای 
خارج از خانه سخت تر است  یک سری انتقادهایی به تیم 
ما شده  که به حق هم بوده است  اما با این همه با بازیکنان 
صحبت کردیم و به خواسته هواداران احترام گذاشتیم که 
خارج از مشهد هم خوب نتیجه بگیریم.دنبال بهانه جویی 

نیستیم. دو تا باخت بد خارج از خانه داشتیم. از طرفی این 
جوری نیست که دیگر تیم ها هم ضعیف باشند.

وی به بازی های مهمی که پیش رو دارد، اشاره و تصریح می 
کند:در هفته گذشته دو برد خوب داشتیم. از طرفی به برد 
بازی امروز مقابل سیرجان هم نیاز داریم. کار سختی در 
پیش داریم اما با همین داشته های خودمان تا انتهای فصل 
باید ادامه دهیم. روحیه بازیکنان خوب است و برای بازی 
امروز مشکلی نداریم. تمام بازیکنان را در اختیار داریم. تنها 
خواسته ما از باشگاه این است که بلیت 50 هزار تومانی را 
طوری مدیریت کنند تا هواداران راحت تر به سالن بیایند 
و بازیکنان هم روحیه مضاعف بگیرند.امیدوارم در 3 بازی 
آینده تماشای مسابقات خانگی ما رایگان شود تا از حضور 

هواداران بیشتر بهره ببریم.

رویارویی در پلی آف	 
ــای پایانی  بــازی های مرحله مقدماتی لیگ برتر به روزه
رسیده و تیم ها درصدد امتیازگیری هستند تا به مرحله پلی 
آف صعود کنند. حامد صمدی نیز معتقد است تمام فکر 
و ذهن شان هدف گــذاری در پلی آف است و خاطر نشان 
می کند: 8 تیم برتر رقابت های لیگ برتر به مرحله پلی آف 
راه پیدا می کنند. بازی ها نیز به صورت متمرکز در تهران 
برگزار می شود. هر چند انتقادهایی به بازی های متمرکز 
در مرحله پلی آف وجود دارد چرا که تیم های برتر از میزبانی 
محروم می شوند. با وجود این، تمام هدف ما این است که در 
پلی آف حضور پیدا کنیم. این در حالی است که در ابتدای 
فصل قولی که از ما گرفتند، بقا در لیگ برتر بود و سعی ما این 
است که خواسته باشگاه را برآورده کنیم.وی در پاسخ به این 
سوال که تیم نیان در پست خاصی ضعف هم دارد، می گوید: 
نمی شود گفت تیم ما ضعف دارد اما  از ابتدای فصل کمبود 
بازیکن داشته و داریم. دو سه بازیکن را می خواستیم جذب 
کنیم اما نتوانستیم. دنبال یک لیبرو بودیم که اگر می داشتیم 
بازی گیتی پسند را از دست نمی دادیم اما الان داخل زمین 
مشکلی نداریم فقط در تعویض ها دست ما باز نیست.  نهایت 
تلاش مان را می کنیم تا در سالی که تیم های دیگر مشهدی 
کم فروغ بودند، والیبال بدرخشد.صمدی در ادامه سخنان 
خود به بحث جوان گرایی در تیم نیان اشاره می کند و می 
افزاید:در تیم داری حرفه ای باید ببینیم خواسته باشگاه 
چیست؛ به فکر جوان گرایی است یا نتیجه برایش مهم است. 
اگر هدفش جوان گرایی باشد نباید توقع برد از تیم داشت. 
خیلی از تیم ها دنبال نتیجه هستند. نتیجه گیری ضعیف 

تبعات خاص خودش را دارد. در لیگ برتر نمی توان این کار 
را اجرا کرد. هــواداران زده می شوند، حامی مالی قید تیم 
داری را می زند و خیلی مشکلات دیگر به وجود می آید. وی 
خاطر نشان می کند: نظر من این است که جوان گرایی را باید 
عاقلانه جلو ببریم. با برنامه پیش برویم.  یونس جوان متولد 
83 است که در کنار بهترین های تیم نیان، ثابت بازی می 
کند. او اولین بار است که در لیگ برتر بازی می کند. در بازی 
مقابل پیکان تهران، دو جوان  به نام محمد غفاریان و یونس 
جوان را داشتیم که مقابل حمزه زرینی و پوریا فیاضی بازی 
کردند که آن بازی را 3 بر2 بردیم. این ریسک را کردیم که دو 
بازیکن 18 ساله مشهدی را بازی دادیم. وی اضافه می کند: 
هم اکنون بازیکن هایی داریم که قراردادهای 5 ساله با آن ها 
بستیم که جزو آینده داران والیبال استان هستند.الان هم در 
تمرینات حضور دارند. اهل خطر و میدان دادن به جوان ها 
هستم اما کار عاقلانه انجام می دهم و سعی می کنم از پیش 

کسوتان و مشاورانی که دلسوز هستند هم استفاده کنم.

بازیکن تحمیلی نداریم	 
این  به  پاسخ  در  الکترونیک  نیان  والیبال  تیم  سرمربی 
سوال که آیا بازیکنی به او تحمیل شده است یا نه، اظهار می 
کند: تاکنون هیچ بازیکنی به من تحمیل نشده است. من 
آدمی نیستم که بازیکن به من تحمیل کنند. اصلا چنین 
خصوصیاتی نــدارم. بازیکن خوبی مدنظرم باشد خودم 
دنبالش می روم. امسال خیلی دنبال شهروز همایون منش، 
بازیکن مشهدی بودم که او هم تمایل داشت به نیان بیاید 
اما باشگاه او اجازه نداد. البته امسال در داخل مشهد می 

خواستند که بازیکنی را تحمیل بکنند ولی قبول نکردیم.
وی همچنین درباره سنگ اندازی یک عده از افراد فرصت 
طلب در ورزش می گوید: وقتی سفره ای پهن می شود، همه 
دوست دارند از آن استفاده کنند. هر مدعی بیرون بماند، 
قطعا تعریف و تمجید نمی کند و کارش تخریب می شود. 
به محض این که تیم می بازد، انتقادها شروع می شود. این 
ماجرا در همه باشگاه ها وجود دارد. خوشبختانه باشگاه در 
مشهد کار می کند و مدیران باهوش و خوبی دارد. خوب می 
فهمند و رصد می کنند. وی ادامه می دهد: وقتی قرار بود 
سرمربی تیم نیان انتخاب شود، گزینه های زیادی مدنظر 
بودند که خوشبختانه قرعه به نام من افتاد. شعار ما کار 
کردن در کمال سلامت است. فقط کار می کنیم که باشگاه 
از ما راضی باشد و بقیه مهم نیستند. این که بقیه درباره ما 
چه می گویند اصلا مهم نیست.در فضای مجازی اظهارنظر 

برای هر کسی راحت شده و به خودشان اجازه می دهند که 
با نام کاربری جعلی اظهار نظر کنند. دنبال تخریب باشگاه 

یا فرد هستند.

همکاری با سید محمد موسوی	 
حامد صمدی معتقد است کارکردن با سید محمد موسوی خیلی 
خوب است و در این مدت مشکل خاصی با این بازیکن مطرح 
کشورمان نداشتم. او اظهار می کند: با سیدمحمد موسوی ارتباط 
خوبی داریم. فقط صرف بازیکن و مربی نیستیم. رفاقت داریم و 
رفاقتی بازی می کنیم. موسوی در والیبال ایران حرف اول را می 
زند. آقای خاص والیبال است. حضور او در زمین کار ما را راحت 
کرده است. به هیچ عنوان در مسائل فنی دخالت نمی کند. وقتی 
شناخت اخلاقی از هم داشته باشیم به خودمان اجازه خیلی 
کارها را نمی دهیم. خودم از موسوی کمک می گیرم و از تجربیات 
او استفاده می کنم. کار کردن با موسوی اصلا سخت نیست. 
بازیکن فوق العاده حرفه ای است البته اوایل کار کمی استرس 
داشتم چرا که من به جای جبار قوچان نژاد آمدم و کار می کنم. 
کسی که دو دهه برای والیبال استان زحمت کشید. این که  سال 
اول جای   مربی بزرگی مثل او را بگیرم، سخت بود، تازه با بازیکنان 
بزرگی هم بخواهم کار کنم. در ابتدای کار کمی استرس داشتم 
و سخت بود. وی همچنین در خصوص این که کسی در کار فنی 
هم دخالت می کند یا نه، می افزاید: خیر، کسی در کار فنی کادر 
تیم نیان دخالت نمی کند. کادرفنی همه همدل هستند. آدم 
خودرایی نیستم. همه کار ها را با مشورت انجام می دهم. بهترین 
ها را در کادر فنی داریم. کارگروهی هستیم که همه با خرد جمعی 

کار را پیش می بریم. از بیرون کسی دخالتی نمی کند.

حمایت مسئولان استانی 	 
وی همچنین در پایان سخنان خود به حمایت مسئولان 
از باشگاه اشاره می کند و می افزاید: دیدگاه باشگاه نیان 
این است که آمده در والیبال بماند. برنامه بلند مدتی در 
این رشته ورزشی دارد. توقع داریم مدیران استانی پای کار 
بیایند و حمایت کنند. متاسفانه مسئولان در سالن مسابقه 
حضور پیدا نمی کنند. در تمام این مدت فقط دو مدیر وارد 
سالن شده و بازی تیم ما را تماشا کرده است. این باشگاه 
بخش خصوصی است و باید حمایت شود. اگر حمایت نکنیم، 
مدیران باشگاه دلسرد می شوند و ممکن است قید ورزش را 
بزنند. الان که هستند باید قدر آن ها را بدانیم. این روزها تیم 
فوتبال شاخصی در لیگ برتر نداریم اما همین تیم والیبال 

می تواند خلأ نبود خیلی از تیم ها را پر کند.

برای اولین بار در خراسان رضوی صورت گرفت

اعزام دختر اسکی باز مشهدی به اسلوونی

مسابقات جهانی اسکی صحرانوردی، اسفند 
ماه در کشور اسلوونی برگزار می شود و دختر 
اسکی باز مشهدی جواز حضور در این رقابت ها 
را به دست آورده است. عاطفه صالحی از ملی 
پوشان عنوان دار رشته اسکی صحرانوردی 
است که در رقابت های انتخابی تیم ملی به 
برتری رسید و در فهرست مسافران اعزامی 
به مسابقات جهانی قرار گرفت. او در این باره 
گفت: از آذر در اردوی تیم ملی هستیم و در 
نهایت 4 خانم و 4 آقای ورزشکار به مسابقات 
جهانی اعزام می شوند که خوشبختانه من هم 
به نمایندگی از خراسان رضوی در این فهرست 
حضور دارم. عاطفه صالحی افزود: مسابقات 
جهانی اسکی اسلوونی طی دو روز برگزار می 
شود و بهترین های اسکی دنیا در این رقابت ها 
حضور دارند و مسابقات در سطح بالایی دنبال 

می شود. امیدوارم عملکرد قابل قبولی از خود 
به نمایش بگذارم. وی تصریح کرد:حضور در 
این مسابقات باعث می شود که از تجربه خوبی 
برخوردار شویم و خود را با بهترین های جهان 
محک بزنیم. قطعا در پیشرفت ورزشکاران 
تاثیرگذار اســـت.وی با بیان ایــن که اسکی 
صحرانوردی یکی از شاخه های اصلی اسکی 
در دنیاست و در مسابقات جهانی و المپیک 
جای دارد، تصریح کرد:متاسفانه در مشهد 
صحرانوردی  اسکی  ــرای  ب لازم  زیرساخت 
وجود ندارد و با این همه توانسته ام به سطح تیم 
ملی برسم. اکنون هم با مشکلات زیادی روبه 
رو هستیم و انتظار دارم مسئولان مربوط از ما 
بیشتر حمایت کنند. الان هم با تلاش و پشتکار 
ــور ذکر  خودم به این موفقیت رسیده ام.درخ
است از افتخارات این بانوی ورزشکار می توان 

به کسب عنوان سوم در مسابقات بین المللی 5 
کیلومتر استقامت و 1200 مترسرعتی تهران 
در سال 98، نفر سوم در مسابقات بین المللی 
1200 متر سرعتی، نفر پنجم در 10کیلومتر 
98 ،نفر  استقامت استان مرکزی در ســال 
چهارم در مسابقات بین المللی تهران در سال 
98 و ورود به مسابقات انتخابی نمایندگان 
قهرمانی دنیا در آلمان در سال 99، نفر پنجم 
انتخابی  صحرانوردی  اسکی  مسابقات  در 
قهرمانی دنیا در آلمان در سال 99، نفر سوم 
در مسابقات کشوری رولر اسکی جام شهدا 
در سال 1400 و دعــوت به اردوی تیم ملی 
اسکی صحرا نوردی برای آمادگی در مسابقات 
انتخابی المپیک زمستان 2022 چین اشاره 
کرد. همچنین امسال نیز 4 مدال طلا  در رشته 

رول اسکی به دست آورده است.

 والیبال جور کش
 ناکامی های 
ورزش استان

گپ و گفتی با سرمربی جوان تیم والیبال نیان الکترونیک 
که در سال اول مربیگری عملکرد قابل قبولی داشته است

  از موسوی 
کمک می گیرم 

و از تجربیات 
او استفاده می 

کنم. کار کردن 
با موسوی اصلا 

سخت نیست

صدرنشینی شناگران در لیگ برتر
مرحله دوم نوزدهمین دوره لیگ برتر شنای باشگاه های کشور، جام خلیج فارس، با 
تداوم صدرنشینی تیم سرزمین موج های آبی مشهد به پایان رسید. به گزارش روابط 
عمومی اداره کل ورزش و جوانان خراسان رضوی، مرحله دوم نوزدهمین دوره لیگ 
شنای باشگاه های کشور، جام خلیج فارس، با حضور هفت تیم به میزبانی استخر 
قهرمانی مجموعه ورزشی آزادی پیگیری شد و به پایان رسید. در مجموع مرحله 
های اول و دوم این مسابقات تیم سرزمین موج های آبی مشهد با کسب 2253 
امتیاز همچون دور نخست به صدر نشینی خود ادامه داد. همچنین تیم های نفت 
تهران و اریس اصفهان   به ترتیب با مجموع امتیاز 2128 و 20۷9 دوم و سوم شدند.
اریس اصفهان، باشگاه امیر مرشد البرز، باشگاه مقاومت، سرزمین موج های آبی 
مشهد، نفت امیدیه، نفت تهران و نیروی زمینی ارتش ۷ تیم حاضر در این مسابقات 
هستند.درخور ذکر است مرحله سوم و پایانی این رقابت ها 11 و 12 اسفند 1401 

به میزبانی استخر قهرمانی مجموعه ورزشی آزادی برگزار خواهد شد.
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